

ORTOPAD®

Any serious incident that has occurred in relation to the device should be reported to the manufacturer and the competent authority of the Reference Member State.

Tout incident grave survenu en lien avec le dispositif doit faire l'objet d'une notification au fabricant et à l'autorité compétente de l'État membre dans lequel l'utilisateur et/ou le patient est établi.



DE/AT/CH/ES/FR/BENELUX:

Trusetal Verbandstoffwerk GmbH
Konrad-Zuse-Str. 15
33758 Schloss Holte-Stukenbrock - Germany



UK:

Orthoptic Supplies
176 Belasis Avenue Billingham
United Kingdom TS23 1EY
Tel. 01642 530801



USA/CANADA:

Optego Vision Inc., Tucson, AZ 85714
866-678-6723

UK
CA
CE



PIETRASANTA PHARMA S.p.A.

Via di Caprino, 7 55012

Capannori (LU) - Italy

www.pietrasantapharma.it

UK

RP

Obelis UK Ltd

Sandford Gate, Oxford
OX4 6LB, UK

Tel: 32 (0) 2 732 5954
Fax: 32 (0) 2 732 6003
Email: mail@obelis.net

APPLICATION INSTRUCTIONS

To ensure proper patching results, the Ortopad patch must be applied as follows:

- 1 • First, clean and dry the skin around the eye to be patched.
- 2 • Carefully open the individual package and separate the paper liner from the eye patch.
- 3 • Gently close both eyes. Keep facial muscles relaxed. Do not close eyes tightly.
- 4 • Place the eye patch STRAIGHT over the eye to be covered, with the narrow end towards the nose. For best patching results, it is very important to have the inlay of the patch straight in front of the eye.
- 5 • Gently press the patch in place. Lightly rub over the patch a few times. Pay special attention to the area closest to the nose. The Ortopad patch has a special temperature sensitive adhesive that works best at body temperature.
- 6 • Wear and replace the patch according to your health professional's direction.

✧ **Removing the patch:** carefully peel off the edges of the patch and gently pull the patch away from the skin.

Pour garantir un résultat optimal, le patch Ortopad doit être appliqué de la manière suivante :

- 1 • Nettoyez et séchez la peau autour de l'œil à traiter.
- 2 • Ouvrez soigneusement l'emballage individuel et séparez le papier du patch.
- 3 • Fermez doucement les deux yeux. Les muscles du visage doivent être détendus. Ne fermez pas les yeux trop fort.
- 4 • Placez le cache-œil DROIT sur l'œil à couvrir, avec l'extrémité étroite vers le nez. Pour obtenir les meilleurs résultats, il est très important que la couche opaque du cache-œil soit bien droite devant l'œil.
- 5 • Pressez doucement pour fixer le patch. Frottez le patch légèrement à plusieurs reprises. Portez une attention particulière à la zone la plus proche du nez. Le patch Ortopad est couvert d'un adhésif thermosensible spécial qui fonctionne au mieux à la température du corps.
- 6 • Portez et remplacez le patch selon les instructions de votre professionnel de la santé.

✧ **Retrait du dispositif :** décollez soigneusement les bords du dispositif et tirez doucement sur le dispositif pour l'enlever de la peau, du nez vers le côté du visage.